



Draft Programme as of 29.01.2015

European Parliamentary Week

The European Semester Cycles 2014 and 2015

Meetings

- **Tuesday, 3 February 2015 – 09:00 – 11:00 – Hemicycle**
- **Tuesday, 3 February 2015 – 11:15– 13:15– Hemicycle / PHS03C50 / P1A002**
- **Tuesday, 3 February 2015 – 14:45 – 18:00 – Hemicycle**

Cocktail

- **Tuesday, 3 February 2015 - 13:15 - 14:45 - Yehudi Menuhin**

Dinner

- **Tuesday, 3 February 2015, 19.00 - Members' Dining Room**

Monday 2 February 2015

Evening: arrival of delegations and possibly meetings of political groups¹

Tuesday 3 February 2015

09.00 - 11.00 Plenary session: The European Economic Governance framework: stock taking and future challenges

Plenary session chaired by Mr. Martin Schulz, President of the European Parliament

09.00 – 09.10 Opening address by **Mr. Martin Schulz**, President of the European Parliament

09.10 – 09.20 Address by **Mr. Jean-Claude Juncker**, President of the European Commission

09.20 – 09.30 Economic governance from an EU perspective: Intervention by **Ms Pervenche Berès**, rapporteur of the INI report on ' *The review of the economic governance framework: stocktaking and challenges*'

09.30 – 09.40 Economic governance from a national perspective: Intervention by **Ms. Lolita Čigāne**, representative of the Parliament of Latvia

09.40 – 09.50 Economic governance from a national perspective: Intervention by **Mr. Norbert Barthle**, CDU spokesperson on Budgetary issues in the Bundestag

09.50 – 11.00 Exchange of views

¹ Indicative timing. Meetings of the political groups might take place during alternative slots.

- 11.15 – 13.15 Interparliamentary committee meetings (*in parallel*)**
- Interparliamentary committee meeting organised by the committee on Economic and Monetary Affairs**
- Interparliamentary committee meeting organised by the committee on Employment and Social Affairs**
- Interparliamentary committee meeting organised by the committee on Budgets**
- 13.15 – 14.45 Cocktail – Sandwich lunch / Possible meetings of the political groups¹**
- 14.45 – 18.00 Plenary session: The review of the EU2020 strategy and priorities for the 2015 European Semester Cycle**
Plenary session co-chaired by Mr. Roberto Gualtieri, Chair of the Committee on Economic and Monetary Affairs and Ms. Marita Ulvskog, Acting Chair of the Committee on Employment and Social Affairs
- 14.45 – 15.00 Conclusions of the interparliamentary meetings and remarks on the 2015 European Semester Cycle by the **ECON, EMPL and BUDG Chairs**
- 15.00 – 15.10 Address by **Mr. Jyrki Katainen**, Vice-President of the European Commission in charge of Jobs, Growth, Investment and Competitiveness
- 15.10– 15.20 Address by **Ms. Marianne Thyssen**, Commissioner for Employment, Social Affairs, Skills and Labour Mobility
- 15.20 – 17.45 Exchange of views
- 17.45 - 18.00 Concluding remarks by **Mr. Roberto Gualtieri**, Chair of the Committee on Economic and Monetary Affairs, on the European Semester Cycles 2014 and 2015 and on future challenges of economic governance reform
- 19.00 Dinner** co-hosted by **Mr. Martin Schulz**, President of the European Parliament, and by **Ms. Ināra Mūrniece**, Speaker of the Saeima of the Republic of Latvia (*by invitation only*)
- The dinner will include an informal discussion between all participants

¹ Indicative timing. Meetings of the political groups might take place during alternative slots.



Projet de programme arrêté au 29.01.2015

Semaine parlementaire européenne

Les cycles 2014 et 2015 du Semestre européen

Réunions

- **mardi, 3 février 2015 – 09:00 – 11:00 – Hémicycle**
- **mardi, 3 février 2015 – 11:15– 13:15– Hémicycle / PHS03C50 / P1A002**
- **mardi, 3 février 2015 – 14:45 – 18:00 – Hémicycle**

Réception

- **Tuesday, 3 February 2015 - 13:15 - 14:45 - Yehudi Menuhin**

Dîner

- **Tuesday, 3 February 2015, 19.00 - Restaurant des membres**

Lundi 2 février 2015

Soir : arrivée des délégations et éventuellement réunions des groupes politiques¹

Mardi 3 février 2015

09.00 - 11.00 **Session plénière : La cadre européen de gouvernance économique : bilan et enjeux**
Session plénière présidée par M. Martin Schulz, Président du Parlement européen

09.00 – 09.10 Allocution d'ouverture de **M. Martin Schulz**, Président du Parlement européen

09.10 – 09.20 Allocution de **M. Jean-Claude Juncker**, Président de la Commission européenne

09.20 – 09.30 Gouvernance économique, perspective européenne : intervention de **Mme Pervenche Berès**, rapporteure pour le rapport d'initiative "*Examen du cadre de gouvernance économique: bilan et enjeux*"

09.30 – 09.40 Gouvernance économique, perspective nationale: intervention de **Mme Lolita Čigāne**, députée au parlement letton

09.40 – 09.50 Gouvernance économique, perspective nationale: intervention de **M. Norbert Barthle**, porte-parole de la CDU sur les questions budgétaires au Bundestag

09.50 – 11.00 Échange de vues

¹ Horaire indicatif. Les réunions des groupes politiques pourraient avoir lieu à un autre moment.

- 11.15 – 13.15 Réunion interparlementaire des commissions** (*en parallèle*)
- Réunion de commission interparlementaire organisée par la Commission des affaires économiques et monétaires
- Réunion de commission interparlementaire organisée par la Commission de l'Emploi et des Affaires sociales
- Réunion de commission interparlementaire organisée par la Commission des Budgets
- 13.30 – 14.45 Cocktail – déjeuner sandwich / réunions éventuelles des groupes politiques¹**
- 14.45 – 18.00 Session plénière: L'examen de la stratégie UE 2020 et les priorités pour le cycle 2015 du Semestre européen**
- Session plénière co-présidée par M. Roberto Gualtieri, Président de la Commission des affaires économiques et monétaires et par Mme Marita Ulvskog, Président faisant fonction de la Commission de l'Emploi et des Affaires sociales*
- 14.45 – 15.00 Conclusions des réunions interparlementaires et remarques sur le cycle 2015 du Semestre européen par les **présidents des commissions ECON, EMPL et BUDG**
- 15.00 – 15.10 Allocution de **M. Jyrki Katainen**, Vice-Président de la Commission européenne en charge de l'emploi, la croissance, l'investissement et la compétitivité
- 15.10 – 15.30 Allocution de **Mme Marianne Thyssen**, Commissaire européenne pour l'Emploi, les affaires sociales, la compétence et la mobilité des travailleurs
- 15.40 – 15.50
- 15.50 – 17.45 Échange de vues
- 17.45 - 18.00 Conclusions par **M. Roberto Gualtieri**, Président de la Commission des affaires économiques et monétaires, sur les cycles 2014 et 2015 du Semestre européen et sur les défis de la réforme de la gouvernance économique
- 19.00 Dîner** offert conjointement par **M. Martin Schulz**, Président du Parlement européen, et **Mme Ināra Mūrniece**, Présidente de la *Saeima* lettone (sur invitation uniquement)
- Discussion informelle entre tous les participants

¹ Horaire indicatif. Les réunions des groupes politiques pourraient avoir lieu à un autre moment.